
 

ZAPISNIK SA 45. SJEDNICE UO SAMOSTALNOG SINDIKATA RADNIKA U BHRT-u, KOJA 
JE ODRŽANA U UTORAK 28.08.2018. GODINE 

 
 

Prisutni: D.Smital; E. Čengić; Dž. Kahrica; N.Hodžić; G.Brkić; M.Herac; M.Grbo; D.Miljević; E. Fočo; 
M. Baručija  
Odsutni: S.Topalić; N. Arnautović; M. K. Pašalić; O.Bukić; N. Žuga – opravdano 
E.Agić; B.Hamzagić - neopravdano 
  
Dnevni red: 
 
1. Zapisnik sa 44. sjednice 
2. Aktuelna situacija u BHRT-u 
3. Finansije (D. Karšić) 
4. Sindikalni izlet (Dž. Kahrica, E. Čengić) 
5. Ugovori 
- Adriatic 
- Reumal 
6. Dodjela pomoći (G. Brkić, M. Grbo) 
7. Razno 
- Parking (M. Herac) 
 
 
AD 1. D.Smital je u 12.35 sati na osnovu člana 35. Statuta Samostalnog sindikata radnika u BHRT-u, 
otvorio 45. sjednicu UO SSR u BHRT-u i predložio dnevni red koji je jednoglasno usvojen.  
Zapisnik sa 44. redovne sjednice je usvojen sa 9 glasova ZA i 1 SUZDRŽAN. 
 
AD 2. D.Smital je istakao da je napad na kombi BHRT-a obilježio protekli period i da je razgovarao o 
tome sa G.Brkićem i M.Grbom koji su bili taj dan na terenu. G.Brkić je bio u kombiju kada se desio napad 
na ekipu i istakao je da je žalosno što se minimalna pažnja posvetila ovom događaju u našim 
informativnim emisijama. Taj dan u Konjicu su bili ugroženi životi svih radnika u kombiju i istakao je da 
su svi ljudi na terenu direktno izloženi napadima i nisu isti uslovi rada na terenu i na RTV Domu. 
BH Novinari su reagovali i podnijeli prijavu policijskoj stanici Konjic.  
E.Čengić je izvjestio UO da je zajedno sa D.Smitalom obavjestio Desk i portal BHT-a i poslao fotografije 
koje je dobio sa lica mjesta iz Konjica zajedno sa reakcijom sindikata. Žalosno je kako je istakao da se 
jako malo prostora posvećuje ovom problemu odnosno radnicima BHRT-a. Također istakao je da se u 
dnevniku BHT-a nije ni spomenuo nagrađeni Hakija Hadžalić koji je dobio nagradu Grada Sarajeva za 
snimanje Vijećnice u plamenu. 
D.Smital je pročitao prijedlog dopisa menadžmentu u vezi sigurnosti ekipa na terenu. D. Miljević je 
predložio da se u taj zahtjev uvrsti i pitanje akontacije za odgovorne osobe na terenu u slučaju nesreća i 
kvarova. Nakon kraće rasprave, jednoglasno je zaključeno je da se formuliše i uputi dopis sa zahtjevima i 
traži sastanak sa generalnim direktorom. 
 
E.Čengić je predložio da se uputi i reakcija sa pitanjem u vezi istrage za napad na ekipu. D.Smital je 
uvrstio ovaj prijedlog u saopštenje koje je pripremio. 
Jednoglasno je usvojen zaključak da se uputi još jedna reakcija za napad na medijske radnike koja glasi:  
Upravni odbor Samostalnog sindikata radnika u BHRT-u traži od nadležnih organa da informiše javnost o 
istrazi o počinjenom napadu na ekipu BHRT-a u Konjicu 20.08.2018.godine. 
Također najoštrije osuđujemo napad na kolegu Vladimira Kovačevića, dopisnika BNTV iz Banjaluke. Sve 
veći broj napada na novinare i medijske radnike je slika i prilika bosanskohercegovačkog društva.  
Napadi na medijske radnike postaju sve žešći, a njihova radnička prava sve manja.                                          
STOP NASILJU NAD MEDIJSKIM RADNICIMA U BOSNI i HERCEGOVINI! 
 
AD 3. Blagajnički izvještaj za juli 2018. godine je primljen k znanju. 
 
AD 4. Obzirom da je na prošloj sjednici UO sindikata usvojen prijedlog da se izlet održi u Baš bašći u 
Brezi, zbog nemogućnosti vlasnika da ispuni dogovorene zahtjeve, sindikat nije u mogućnosti 
organizovati izlet na toj lokaciji. Dž. Kahrica je izvjestio UO sindikata da su zbog toga obavljeni  
razgovori za druge lokacije (Ajdinovići, Eko selo i Trnovo) i prijedlog je da se zbog najpovoljnije ponude 
izlet organizuje u Ribnjaku kod Trnova. Dž.Kahrica je napomenuo da je dobijena donacija od 
menadžmenta kao i odobrenje za korištenje razglasa i 2 kombija. 
Nakon kraće rasprave, UO je jednoglasno usvojio Odluku o organizaciji sindikalnog izleta u Ribnjaku u 
Dejčičima kod Trnova u nedjelju 09.09.2018.godine. 



 
AD 5. Adriatic izvještaj za juli 2018 je primljen k znanju. 
 
AD 6. Komisija za dodjelu finansijske pomoći (G.Brkić, M.Grbo) predložila je da novčanu pomoć za 
mjesec avgust dobiju sljedeći članovi; Nijaz Žuga 500 KM, Džana Hrle 300 KM, Rialda Očuz                        
500 KM (I dio). Timur Asimović 100KM, Damir Radović 100KM, Azra Sušić 500KM. 
Ukupno: 2000 KM. Poklon bonovi DM-a u iznosu od po 200KM: Nihad Zečević i Nihada Zečević. 
Ukupno 2400 KM.  Prijedlog komisije je jednoglasno usvojen.   
D.Smital je u 13:32 izašao sa sjednice. Predsjedavanje je preuzeo potpredsjednik Dž.Kahrica. 
 
AD 7. M.Herac je prezentovala prijedlog rješenja za parking kao i dvije opcije sa predračunima. Istakla je 
da je obavila razgovor sa A.Ćustovićem koji je dao podršku rješavanju ovog problema. Nakon kraće 
rasprave, dogovoreno je da se svi prijedlozi prezentuju generalnom direktoru na slijedećem sastanku koji 
bude održan sa sindikatom. 
Dž.Kahrica je predložio da se inicijativa o napredovanju koja je trebala biti na dnevnom redu UO 
sindikata na septembarskoj sjednici, zbog godišnjih odmora, prebaci za sjednicu UO u oktobru. Ovaj 
prijedlog je jednoglasno usvojen. 
 
 
45.sjednica je završena u 13.52. sati 
 
 
 
 
 
 
             Izvršni sekretar                                                                                                      Predsjednik 
SAMOSTALNOG SINDIKATA                                                                     SAMOSTALNOG SINDIKATA 
        RADNIKA U BHRT-u                                                                                     RADNIKA U BHRT-u      
               Elvis Čengić                                                                                                        Damir Smital 
 


